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PROTOKÓŁ NR 1/2022 

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej i Przestrzegania Prawa, Ładu  

i Porządku Publicznego w dniu 17.01.2022 r. 

 

Porządek Posiedzenia 

1. Otwarcie i zatwierdzenie porządku posiedzenia. 

2. Zaopiniowanie projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Gminy Bojszowy. 

3. Sprawy bieżące, w tym przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 

4. Zakończenie posiedzenia.  

 

 

Obecni na posiedzeniu 

1. Członkowie komisji w liczbie 14 osób, według załączonej listy obecności, Marek 

Kumor – radny nie będący członkiem komisji. 

2. Adam Duczmal  – Wójt Gminy Bojszowy. 

3. Ewelina Kwaśniewska – Podinspektor ds. gospodarki odpadami. 

Przebieg Posiedzenia 

Ad 1. 

Posiedzenie Komisji odbyło się w sali narad Urzędu Gminy Bojszowy oraz w zdalnym trybie 

obradowania. Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej i Przestrzegania Prawa, 

Ładu i Porządku Publicznego Andrzej Rokowski otworzył posiedzenie komisji, powitał 

radnych oraz przybyłych gości, po czym jednogłośnie zatwierdzono porządek posiedzenia.   

 

Ad 2. 

Przewodniczący komisji Andrzej Rokowski, poprosił Panią Ewelinę Kwaśniewską  

o przedstawienie projektów uchwał na posiedzeniu komisji.  

2.1. Projekt uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

gminy Bojszowy. Pani Ewelina Kwaśniewska omówiła szczegółowo projekt uchwały 

wraz ze zmianami w stosunku do poprzedniej wersji uchwały. Następnie wywiązała się 

dyskusja, podczas której radni zadawali pytania, na które odpowiedzi udzielał Wójt 
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Gminy Bojszowy Adam Duczmal oraz Pani Ewelina Kwaśniewska. Po zakończonej 

dyskusji Przewodniczący komisji Andrzej Rokowski zarządził głosowanie, w wyniku 

którego jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowano projekt przedmiotowej uchwały. 

2.2. Projekt uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług  

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości na terenie 

gminy Bojszowy i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez 

właściciela nieruchomości opłatę. Pani Ewelina Kwaśniewska szczegółowo omówiła 

projekt uchwały wraz ze zmianami w stosunku do aktualnie obowiązującej uchwały.  

W projekcie uchwały zmieniono m.in. limit przysługujących worków na odpady 

zielone z 3 na 4 worki. Następnie Przewodniczący komisji Andrzej Rokowski zarządził 

głosowanie, w wyniku którego jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowano projekt 

przedmiotowej uchwały. 

2.3. Projekt uchwały w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi od domku letniskowego na nieruchomości albo od innej 

nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno-wypoczynkowe oraz terminu, 

częstotliwości i trybu uiszczania tej opłaty. Pani Ewelina Kwaśniewska omówiła 

projekt uchwały oraz wszystkie zmiany w stosunku do obowiązującej uchwały. 

Następnie wywiązała się dyskusja podczas której radni zadawali pytania oraz zgłaszali 

uwagi. Komisja zgłosiła poprawkę do projektu uchwały polegająca na zmianie treści 

paragrafu 2 projektu przedstawionej uchwały. Następnie Przewodniczący komisji 

Andrzej Rokowski zarządził głosowanie, w wyniku którego jednogłośnie, pozytywnie 

zaopiniowano projekt przedmiotowej uchwały. 

2.4. Projekt uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości 

położonych na terenie gminy Bojszowy. W związku z uwagami nadzoru prawnego RIO, 

dotyczącymi części „I” wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi, dostosowano nazewnictwo do zmian zastosowanych  

w uchwale o domkach letniskowych. Dodatkowo dokonano udoskonalenia i zespolono 

dotychczasową tabelę B i  C w jedną tabelę B, co powinno poprawić czytelność 

formularza. Po przedstawieniu projektu uchwały Przewodniczący komisji Andrzej 

Rokowski zarządził głosowanie, w wyniku którego jednogłośnie, pozytywnie 

zaopiniowano projekt przedmiotowej uchwały. 

2.5. Projekt uchwały w sprawie określenia rodzajów dodatkowych usług świadczonych 

przez gminę w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 
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nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, sposobu ich świadczenia oraz 

wysokości cen za te usługi. W stosunku do aktualnie obowiązującej uchwały dokonano 

następujących zmiany.: 

 zaktualizowano pojemności pojemników możliwe do podstawienia w ramach 

świadczonych usług dodatkowych,  

 dostosowano stawki brutto za usługi dodatkowe świadczone sprzed 

nieruchomości oraz za przekroczenia limitów w PSZOK do aktualnych stawek, 

którymi obciążana jest Gmina, 

 wprowadzono dodatkową usługę polegającą na możliwości zakupu 

dodatkowego worka koloru pomarańczowego na odpady zielone w cenie  

10 zł/szt.  

Po przedstawieniu projektu uchwały Przewodniczący komisji Andrzej Rokowski 

zarządził głosowanie, w wyniku którego jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowano 

projekt przedmiotowej uchwały. 

 

Ad 3. 

W ramach spraw bieżących. Radni zadawali pytania oraz zgłaszali uwagi dotyczące jakości 

usług świadczonych przez nowego wykonawcę usługi odbioru odpadów. Wójt Adam 

Duczmal oraz Pani Ewelina Kwaśniewska oświadczyli, że wszystkie reklamacje odnośnie 

jakości świadczonych usług są na bieżąco zgłaszane wykonawcy. Następnie radny Janusz 

Wawrzyczek zapytał, czy przy okazji roznoszenia stawek podatkowych na ten rok mogłaby 

trafić też informacja do mieszkańców na temat konieczności zgłoszenia źródła ciepła do 

centralnej bazy emisyjności.  W odpowiedzi Wójt poinformował, że zostaną przeanalizowane 

sposoby dotarcia z tą informacją do mieszkańców.  

Następnie Wójt Adam Duczmal przedstawił radnym propozycje inwestycji wraz z analizą 

kosztów, które można by zgłosić do programu „Polski Ład” tj.:  

 „Przebudowa i rozbudowa Urzędu Gminy w Bojszowach”, 

 „Rozbudowa, modernizacja oczyszczalni ścieków w Bojszowach”, 

 „Budowa budynku OSP przy ul. Klubowej 5a w Świerczyńcu wraz z 

zagospodarowaniem terenu”. 
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Wójt Adam Duczmal poinformował, że możemy zgłosić tylko 3 zadania i biorąc pod uwagę 

możliwości budżetowe gminy oraz wysokość poziomu dofinansowania najbardziej 

optymalne byłoby zgłoszenie zaproponowanych zadań.  

Radny Tomasz Lejawa zapytał o to jaki będzie zakres prac w ramach przedstawionych 

inwestycji. Odpowiedzi udzielił Wójt Adam Duczmal. 

Radny Krzysztof Komandera zapytał o to co w razie przypadku, gdyby gmina nie otrzymała 

dofinansowania na budowę budynku OSP Świerczyniec. Następnie radny zapytał Wójta, czy 

wiadomo już ile będzie jeszcze rozdań z „Polskiego Ładu” i czy  Wójt może zadeklarować 

złożenie wniosku na ulicę Krętą w przypadku kolejnego rozdania środków z  programu 

„Polski Ład”. 

W opowiedz Wójt Adam Duczmal poinformował , że w przypadku nie otrzymania 

dofinansowania na OSP, staniemy przed dylematem skąd pozyskać brakujące środki. 

Następnie poinformował, że powinno być jeszcze jedno rozdanie środków w ramach 

„Polskiego Ładu” w tym roku oraz, że jak najbardziej złożymy wtedy wniosek na ulicę Krętą.  

Dodatkowo Wójt poinformował, że polecił urzędnikom przygotowanie uproszczonych 

dokumentacji projektowych do kolejnego rozdania środków m.in. na ulicę Przeczną, 

Dąbrowskiej, Jodłową, Fabryczną.  

Radny Grzegorz Kotas zgłosił, aby do wymienionych ulic dodać ulicę Szkolną i potraktować 

ją w sposób priorytetowy z uwagi na to, że jest to droga prowadząca do szkoły, a  jej stan 

techniczny jest zły  oraz nie posiada chodnika. 

Następnie Przewodniczący zarządził głosowanie, w wyniku którego radni jednogłośnie 

zaakceptowali przedstawioną przez Wójta propozycje złożenia wniosków do programu 

„Polski Ład”. 

 

Wiceprzewodniczący komisji Grzegorz Kotas przedstawił protokół nr 8/2021 z posiedzenia 

komisji w dniu 09.12.2021 r. Następnie przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 

protokołu, w wyniku którego protokół przyjęto jednogłośnie.  

Ad 4. 

W związku z wyczerpaniem się porządku posiedzenia, przewodniczący Andrzej Rokowski 

podziękował wszystkim za obecność i zakończył posiedzenie Komisji. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 
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Protokołował:  

Wiceprzewodniczący Komisji 

  

Grzegorz Kotas 

 

 Przewodniczący Komisji  

 

 Andrzej Rokowski 

 

 


